
Zápisnica z XIX. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Podolínci, 

 konaného dňa 21. novembra 2024 

o 16:00 hod. 

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Pán primátor otvoril zasadnutie MsZ a skonštatoval, že MsZ je uznášania schopné. 

 

 

K bodu č. 2 Schválenie programu zasadnutia MsZ 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu MsZ 
3. Určenie overovateľov zápisnice 
4. Správa o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2023/2024 
5. Majetkoprávne záležitosti 
6. Inventarizácia majetku mesta 
7. Zámer výstavby telocvične 
8. Informatívna správa primátora o stave súdneho sporu „Kasárne“ 
9. Rôzne 
10. Diskusia 
11. Záver 

 
Hlasovanie za schválenie programu 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 3 Určenie overovateľov zápisnice 
 
Overovatelia zápisnice –  Lukáš Antoni, Jozef Compeľ 
 
 
K bodu č. 4 Správa o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2023/2024 

 
p. riaditeľka školy predniesla správu podľa priloženého materiálu. 
p. Ferencko – ako by sa dalo zabrániť odchodu žiakov z piateho a ôsmeho ročníka na gymnáziá? 
p. riaditeľka školy – dalo by tomu zabrániť, ak by sa nepísal monitor. Odchádzajú práve preto, aby sa vyhli 
písaniu monitora. Celá reforma smeruje k tomu, aby testovanie bolo zrušené. 
p. Borovský – ak by sme tu mali dobrých žiakov, zlepšili by nám výsledky testovania. 
p. primátor – čo sa týka monitoru sme na tom tak výrazne zle oproti iným školám?  
p. riaditeľka školy – oproti Spišskej Belej áno. 
Hlasovanie za uznesenie č. 294/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 5 Majetkoprávne záležitosti 

 
⚫ p. primátor predniesol žiadosť Jozefa Tindulu o vysporiadanie pozemkov podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 295/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 296/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 



⚫ p. primátor predniesol žiadosť p. Živčáka o zrušenie predkupného práva podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 297/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 298/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
⚫ p. primátor vyhlásil ďalšiu verejnú obchodnú súťaž č. 6/2024 na predaj pozemkov na Krížave podľa 
priloženého materiálu.  
p. Compeľ – lehota na predkladanie návrhov je krátka, navrhujem ju predĺžiť do 28.2.2025. 
p. Antoni – ako sme na tom s realizáciou inžinierskych sietí a ako je nastavená zmluva? 
p. primátor – hovoril som so zhotoviteľom, aby sme to cez zimu trošku pozastavili. 
p. Zima – je dokončená splašková kanalizácia, dažďová kanalizácia s výnimkou prípojok k pozemkom, 
momentálne sa realizuje výstavba vodovodu. Do ďalších sietí vrátane plynu sa tohto roku nepúšťame. Zo 
zmluvy vypustíme do doby výstavby domov výstavbu chodníka, zničil by sa. Celková výška realizácie ku 
dnešnému dňu je cca. 105 000,- Eur, momentálne nemáme problém s financovaním. 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Compľa 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 299/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 6 Inventarizácia majetku mesta 

 
p. primátor predniesol informáciu o inventarizácii majetku podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 300/2024 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Počas hlasovania neprítomný p. Antoni. 
 
 
K bodu č. 7 Zámer výstavby telocvične 

 
p. primátor predniesol zámer výstavby telocvične podľa priloženého materiálu. 
p. Antoni – ak schválime toto uznesenie, malo by sa to už premietnuť do rozpočtu 2025.  
p. primátor – súhlasím, ale nie je to nevyhnutné. Ja by som to do rozpočtu zahrnul až keby bola zmluva 
podpísaná. 
Hlasovanie za uznesenie č. 301/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 8 Informatívna správa primátora o stave súdneho sporu „Kasárne“ 

 
p. primátor informoval o súdnom spore „Kasárne“. Začiatkom roka Okresný súd rozhodol v náš prospech. Na 
odvolanie Ministerstva vnútra bol Krajským súdom v Prešove rozsudok zrušený a vrátený na Okresný súd do 
Starej Ľubovne. Na pojednávaní bol stanovený termín 25.11.2024 na vynesenie rozsudku. Ak súd rozhodne 
v neprospech mesta Podolínec sme povinný doplatiť 320 000,- Eur a taktiež sme povinní doplatiť aj úrok 
z omeškania. V súčasnosti je to okolo 100 000,- Eur. 
p. Antoni – ak dôjde k prehre súdneho sporu, treba skúsiť rokovať s Ministerstvom vnútra aspoň o odpustení 
príslušenstva. 
 
Krátka prestávka. 
 



K bodu č. 9 Rôzne 

 
p. primátor preniesol doručený návrh p. Zimu na udelenie mimoriadnej odmeny p. konateľovi. 
p. Zima – mimoriadne odmeny môže valné zhromaždenie udeliť po súhlase MsZ. Podarilo sa získať projekt, 
ktorý do rozpočtu spoločnosti Lesy mesta Podolínec doniesol 93 448,- Eur a zásadným spôsobom pomôže 
zlepšiť podmienky v obnove lesa a ochráni mladé porasty pred škodami, ktoré sú spôsobené lesnou zverou. 
Myslím si, že ak niekto urobí mimoriadnu úlohu je normálne, že si za jeho snahu a ochotu zaslúži okrem 
morálneho poďakovania aj finančné ocenenie. Odmenu navrhujem vo výške 3 % zo získanej dotácie. 
p. Ferencko – chcel by som poďakovať konateľovi za získanie projektu, ale odmenu by som znížil na sumu 
2 000,- Eur.  
p. konateľ – v čl. zakladateľskej listiny podľa ktorého navrhol p. Zima moju odmenu sa píše, že valné 
zhromaždenie rozhoduje o odmene nad rámec jeho pravidelnej mesačnej odmeny spravidla raz za pol rok. 
Odborní lesní hospodári, ktorí robia podobné projekty pre urbáre na Liptove berú 4 až 6 % bez mihnutia oka. 
p. Antoni – návrh na odmenu vychádza z hodnotiacich kritérií prerokovaných v dozornej rade? Navrhneme aj 
primátorovi odmenu 3 % (čiže cca 70 000,- Eur) za získanie 2 300 000,- Eur za projekt telocvičňa? 
p. Zima – overoval som si to u ľudí, ktorí s projektami pracujú. 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Ferencka 
Za: 7  hlasov   Proti: 2  hlasov  Zdržal sa: 2  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 302/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 2  hlasov 
 
 
K bodu č. 10 Diskusia 
 

p. Cirák – kedy sa uprace zvyšný neporiadok z pozemku, kde boli kone? 
p. primátor – majiteľka je tesne po pôrode, takže to môže byť dôvod.  
p. Cirák – p. Bizub má v nájme pozemok, vieme ho vyzvať, aby autá parkoval vodorovne? Nedá sa tam prejsť.  
p. primátor – súhlasím, zužuje sa to. 
 
p. Piatniková informovala o výjazde k hlavnému vodnému zdroju z dôvodu pravidelného výskytu olejových 
škvŕn. Ako komisia sme navrhli osadiť dočasné dopravné značenia - zníženie rýchlosti na 30 km/h a nerovnosť 
vozovky, opravu komunikácie, skontrolovať stav mostnej konštrukcie a upovedomiť PVPS na nevyhovujúci 
stav oplotenia, zabezpečenia vstupu a celkového stavu stavby vrtu, a dožadovať sa opravy a údržby.  
p. primátor – vodný zdroj je vlastníctvom PVPS a je monitorovaný. O problémoch vedomosť majú. Budeme 
sa tomu venovať.  
 
p. Smandra – rozhlas na našej ulici je veľmi rušivý. Ide nahlas a šumí. 
p. prednostka – urgovala som to už dvakrát, pracujeme na tom. 
 
p. Borovský – mám informáciu, že sa našiel kanál pod železničným podchodom na ul. Lesnej, bude sa čistiť? 
p. primátor – dal som pokyn našim zamestnancom, aby to vyčistili. 
 
p. Ferencko – zaujíma ma výber z parkovného. V akej bol výške? 
p. primátor – v súčasnosti sme vybrali 3 500,- Eur. Okolo 3 000,- Eur je príjem z parkovacích kariet. 
 
p. Hajdu – vieme doplniť osvetlenie pri železničnej stanici? Je tam úplná tma.  
p. primátor – v súčasnosti riešime vysporiadanie pozemku pod chodníkom na železničnú stanicu.  Súčasťou 
chodníka by malo byť osvetlenie. Môžeme sa spojiť so železnicou, a nájsť riešenie. 
 
p. primátor informoval o rozšírení kamerového systému, ktorý zabezpečuje náš zamestnanec, ktorému 
zároveň poďakoval, pretože sa zlepšil rozsah monitorovacích plôch a zlepšila sa kvalita obrazu. 



K bodu č. 11 Záver 
MsZ končí o 18:02 hod.  
 

 

 

                                                                                      __________________________                                       

                      primátor mesta     

      

 

          ___________________________ 

             prednostka MsÚ             

 

 

Overovatelia zápisnice:                                       __________________________ 

 

 

                                                                                ___________________________ 

 

Zapisovateľ:      Lenka Compľová, 21.11.2024 


